
Acta de la Junta de Distrito Norte

Sesión: Ordinaria

Fecha: 28 de octubre de 2024

Expediente: JDN/2024/8

ASISTENTES

Juan Carlos Redondo Gamero

Francisco Cabañero Catalán

Pilar Escuder Mollón

Juan Luis Saura Vilar

Domingo Giménez Renau

José Luis Sierra Bellés

Patricia Gil Ortega

David Aparici Cervera

Dolores Benítez Guerrero

Presidente

Vicepresidente

Vocal Gpo. Muni. Socialista

Vecino (PP)

AAVV Segón Molí

AAVV Primer Molí

AAVV Penyeta Roja

AAVV Tossal Gros

Secretaria

MIEMBROS AUSENTES: 

Francesc Mezquita Patuel

José Gabarre Bustamante

Vicente Galiana Sánchez

Rafael Cruz Tena

Esther Nadal Sales

Pablo Sendra Abellaneda

Laura Rubert Avinent

Vecino (Compromis)

Vecino (Alcaldía) 

Vecino (Alcaldía)

AAVV S.Agustín-S.Marcos

AAVV La Guinea

AMPA CEIP Tombatossals

AMPA IES La Plana

HORA DE INICIO: 19:30
HORA DE FIN: 20:30
 
De acuerdo con la 
convocatoria, la sesión se 
celebra en el Primer Molí
 
Presidencia:
Juan Carlos Redondo Gamero

Secretario/a: 
Dolores Benítez Guerrero
 

Por  el  Presidente  Ilmo.  Señor  Concejal,  Juan  Carlos  Redondo  Gamero,  comprobado  el 
“quorum” de asistencia procede a iniciar la sesión. 

- Se da cuenta de la asistencia a la reunión del Concejal de Movilidad, D. Cristian Ramírez 
Martínez para atender y contestar las cuestiones que los asistentes le indiquen dentro del 
ámbito de sus competencias. Tratando los siguientes asuntos:

1. Traslado de la parada del autobús junto a la puerta de acceso CEIP Isabel Ferrer. Se 
ha modificado el recorrido de la línea n.º 1.

2. Bolardos  en  la  salida  del  vado  del  CEIP Isabel  Ferrer  no  se  van  a  instalar,  se 
incumpliría la Ley de Accesibilidad. Se debería de avisar a la Policía Local. 

3. Para mejorar la visibilidad, se van a cambiar los contenedores de ubicación y se ha 
eliminado el seto en la calle Rosa María Molas.

4. Todas las solicitudes de badenes, se están estudiando por los Servicios Técnicos.

5. La propuesta de anular un carril  de circulación de  la calle Rosa María Molas se 
desestima.

6. Razona el criterio técnico de los aparcamientos en batería.
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7. Pasos  de  peatones  solicitados  por  AAVV San Agustín  y  San  Marcos,  se  van  a 
realizar.

8. Cambio  de  contenedores  por  zona  de  aparcamiento  motos  delante  del  Hospital 
General, se va a realizar.

9. Paso de peatones que cruza la rotonda nueva en Avd. Castell Vell, de momento no 
se va a ejecutar.

10. Pivotes de la Avd. Capuchinos, se van a cambiar por elementos más decorativo.

11. Señalización  vertical  Urbanización  Penyeta  Roja,  se  van  a  sustituir  las  señales 
deterioradas.

12. Con respecto al cambio de transporte urbano y por tanto la eliminación del “bus a 
demanda”, indica que en este momento con todas las sugerencias recibidas se está 
reestructurando el  recorrido  de las líneas.  No se pueden asegurar  plazos,  es un 
trabajo costoso en el tiempo: renovar el contrato, nuevos recorridos, cambio de la 
flota, etc.

- El Sr. Cabañero toma la palabra y muestra un plano con dos posibles ubicaciones de los 
Aseos  Públicos  en  la  Plaza  Islas  Columbretes,  dentro  del  ámbito  de  los  Presupuestos 
Participativos, los asistentes creen que la mejor opción es en la esquina de la calle Cerdán 
de Tallada, junto a los juegos infantiles.

Así mismo informa que, por solicitud vecinal, se ha eliminado un banco ubicado en la calle 
Alcalde Tárrega con calle Camino La Plana, para evitar molestias.

Seguidamente, se tratan los asuntos que figuran en el orden del día:

1.  Aprobación,  si  procede,  del  acta  de  la  sesión  anterior  celebrada  el  día  29  de 
septiembre de 2024.

Se somete  a  consideración  el  acta  de la  sesión anterior, la  cual  ha  sido  repartida  con 
anterioridad junto a la convocatoria.

La Sra. Benítez indica de una subsanación a realizar advertida por el representante de la 
AAVV San Agustín y San Marcos mediante correo electrónico.

El punto 2.2 debe rectificarse debiendo figurar:
- El Sr. Cruz solicita se instalen peraltes en la Avd. Diputación, Cuadra Segunda y Cuadra 
Borriolench, sustituyendo los que hay deteriorados y colocando los necesarios para evitar 
las altas velocidades y las carreras.

No  manifiestándose  ninguna  observación  más, el  acta  se  declara  aprobada  por 
asentimiento.

2. Ruegos y preguntas.

2.1. Vocal AAVV Penyeta Roja.

-  La Sra.  Gil  indica  que se ha solicitado el  uso de un local  para una actividad,  tanto a 
Diputación, como al Ayuntamiento (Tetuán XIV).

- Comenta de varios escritos presentados por la asociación de los que no se han tenido 
respuesta. La Sra. Benítez se compromete en averiguar en que fase están.

- Solicita limpieza de hierbas del camino Joan Miró con Cuadra De Dalt.
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2.2. Vocal AAVV Segon Molí.

- El Sr. Giménez solicita se instale un contenedor de residuos de plástico en la puerta del 
Huerto Urbano.

- También indica la necesidad de que las rejillas del desagüe del final de la calle Camino La 
Plana con la Avenida de Lidón (junto Perot de Granyana) se agranden o se instalen más, 
son muy pequeñas, se llenan de hojas y el agua se embalsa.

2.3. Vocal AAVV Primer Molí.

- El Sr. Sierra propone que de vez en cuando, tal como ha sucedido hoy, vengan a las 
reuniones  los  técnicos  o  responsables  de  los  distintos  departamentos  municipales  para 
aclarar dudas.

- Informa que se va a celebrar el próximo martes la Junta de Seguridad, a la que asiste 
como representante del distrito, por lo que se ofrece para exponer cualquier tema.

Los representantes de las AAVV de urbanizaciones de montaña asistentes le solicitan que 
se requiere más presencia policial en estas zonas.

2.4. Vocal AAVV Tossal Gros.

- El Sr. Aparici pregunta si la Cuadra De Dalt está incluida en el plan de asfaltado, es muy 
urgente por su mal estado.

- Indica que en el camino de acceso al Hospital La Magdalena desde la Urbanización Tossal 
Gros existe una trapa de alcantarillado que está constantemente con agua, por lo que se 
deduce que está embozada. Se aportará ubicación y fotografía.

2.5. Vocal Gpo. Municipal Socialista.

- La Sra. Escuder expone la problemática de los residuos voluminosos depositados junto a 
los contenedores en la zona centro. Cada vez hay más y se tardan en recoger. En la calle  
Tosquella,  tramo  entre  Sagrada  Familia  y  Santa  Bárbara,  hay  varios  electrodomésticos 
varios días junto a los contenedores.

También  informa otro  punto  de  deposito  de  basuras  en  Cuadra  Borriolench  delante  de 
Ricardo Peris. 

Y no habiendo más asuntos que tratar, por la Presidencia se levanta la sesión. 

De todo lo cual, se expide la presente acta siendo la misma firmada electrónicamente por las 
personas que se relacionan al margen de la primera página del documento. 
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Acta de la Junta de Districte Nord
Sessió: Ordinària

Data: 28 d’octubre de 2024

Expedient: JDN/2024/8

ASSISTENTS

Juan Carlos Redondo Gamero

Francisco Cabañero Catalán

Pilar Escuder Mollón

Juan Luis Saura Vilar

Domingo Giménez Renau

José Luis Sierra Bellés

Patricia Gil Ortega

David Aparici Cervera

Dolores Benítez Guerrero

President

Vicepresident

Vocal Gpo. Muni. Socialista

Veí (PP)

AAVV Segón Molí

AAVV Primer Molí

AAVV Penyeta Roja

AAVV Tossal Gros

secretària

MEMBRES ABSENTS:

Francesc Mezquita Patuel

José Gabarre Bustamante

Vicente Galiana Sánchez

Rafael Cruz Tena

Esther Nadal Sales

Pablo Sendra Abellaneda

Laura Rubert Avinent

Veí (Compromis)

Veí (Alcaldía)

Veí (Alcaldía) 

AAVV S.Agustín-S.Marcos

AAVV La Guinea

AMPA CEIP Tombatossals

AMPA IES La Plana

HORA D'INICI: 19:30
HORA DE FI: 20:30
 
D'acord amb la convocatòria, 
la sessió se celebra en el 
Primer Molí
 
Presidència:
Juan Carlos Redondo Gamero

 
Secretària:
Dolores Benítez Guerrero
 
 

Pel President Il·lm. Senyor Regidor, Juan Carlos Redondo Gamero, comprovat el “quòrum” 
d'assistència procedix a iniciar la sessió. 

- S'adona de l'assistència a la reunió del Regidor de Mobilitat, Sr. Cristian Ramírez Martínez 
per a atendre i contestar les qüestions que els assistents li indiquen dins de l'àmbit de les 
seues competències. Tractant els següents assumptes:

 1. Trasllat de la parada de l'autobús al costat de la porta d'accés CEIP Isabel Ferrer. S'ha 
modificat el recorregut de la línia núm. 1.

 2. Bol·lards en l'eixida del gual del CEIP Isabel Ferrer no s'instal·laran, s'incompliria la Llei 
d'Accessibilitat. S'hauria d'avisar a la Policia Local. 

 3. Per a millorar la visibilitat, es canviaran els contenidors d'ubicació i s'ha eliminat la tanca 
al carrer Rosa María Molas.

 4. Totes les sol·licituds de peralts, s'estan estudiant pels Servicis Tècnics.

 5. La proposta d'anul·lar un carril de circulació del carrer Rosa María Molas es desestima.

 6. Raona el criteri tècnic dels aparcaments en bateria.

 7. Passos de vianants sol·licitats per AAVV Sant Agustí i Sant Marcos, es realitzaran.
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 8.  Canvi de contenidors per zona d'aparcament motos davant de l'Hospital  General,  es 
realitzarà.

 9.  Pas  de  vianants  que  creua  la  rotonda  nova  en  Avd.  Castell  Vell,  de  moment  no 
s'executarà.

 10. Pivots de l'Avd. Caputxins, es canviaran per elements més decoratius.

 11. Senyalització vertical Urbanització Penyeta Roja, se substituiran els senyals deteriorats.

 12. Respecte al canvi de transport urbà i per tant l'eliminació del “bus a demanda”, indica 
que en este moment amb tots els suggeriments rebuts s'està reestructurant el recorregut de 
les línies.  No es poden assegurar terminis,  és un treball  costós en el  temps:  renovar el  
contracte, nous recorreguts, canvi de la flota, etc.

-  El  Sr.  Cabañero  presa la  paraula  i  mostra  un  pla  amb dos  possibles  ubicacions  dels 
Lavabos  Públics  en  la  Plaça  Illes  Columbretes,  dins  de  l'àmbit  dels  Pressupostos 
Participatius, els assistents creuen que la millor opció és a la cantonada del carrer Cerdán 
de Tallada, al costat dels jocs infantils.

Així mateix informa que, per sol·licitud veïnal, s'ha eliminat un banc situat al carrer Alcalde 
Tárrega amb carrer Camí La Plana, per a evitar molèsties.

Seguidament, es tracten els assumptes que figuren en l'orde del dia:

1. Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior celebrada el dia 29 de setembre 
de 2024.

Se  sotmet  a  consideració  l'acta  de  la  sessió  anterior,  la  qual  ha  sigut  repartida  amb 
anterioritat al costat de la convocatòria.

La Sra. Benítez indica d'una esmena a realitzar advertida pel representant de l'AAVV San 
Agustín y San Marcos mitjançant correu electrònic.

El punt 2.2 ha de rectificar-se havent de figurar:

-  El  Sr.  Cruz  sol·licita  s'instal·len  peralts  en  l'Avd.  Diputació,  Quadra  Segona  i  Quadra 
Borriolench, substituint els que hi ha deteriorats i col·locant els necessaris per a evitar les 
altes velocitats i les carreres.

No manifiestándose cap observació més, l'acta es declara aprovada per assentiment.

2. Precs i preguntes.

2.1. Vocal AAVV Penyeta Roja.

- La Sra. Gil indica que s'ha sol·licitat l'ús d'un local per a una activitat, tant a Diputació, com 
a l'Ajuntament (Tetuan XIV).

- Comenta de diversos escrits presentats per l'associació dels quals no s'han tingut resposta. 
La Sra. Benítez es compromet a esbrinar en què fase estan.

- Sol·licita neteja d'herbes del camí Joan Miró amb Quadra De Dalt.

2.2. Vocal AAVV Segon Molí.

- El Sr. Giménez sol·licita s'instal·le un contenidor de residus de plàstic a la porta de l'Hort  
Urbà.
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-  També indica la necessitat  que les reixetes claveguerams del final  del carrer Camí La 
Plana amb l'Avinguda de Lidón (junt Perot de Granyana) s'engrandisquen o s'instal·len més, 
són molt xicotetes, s'omplin de fulles i l'aigua s'embassa.

2.3. Vocal AAVV Primer Molí.

- El Sr. Sierra proposa que de tant en tant, tal com ha succeït hui, vinguen a les reunions els 
tècnics o responsables dels diferents departaments municipals per a aclarir dubtes.

- Informa que se celebrarà dimarts que ve la Junta de Seguretat, a la qual assistix com a 
representant del districte, per la qual cosa s'oferix per a exposar qualsevol tema.

Els representants de les AAVV d'urbanitzacions de muntanya assistents li sol·liciten que es 
requerix més presència policial en estes zones.

2.4. Vocal AAVV Tossal Gros.

- El Sr. Aparici pregunta si la Quadra De Dalt està inclosa en el pla d'asfaltat, és molt urgent 
pel seu mal estat.

- Indica que en el camí d'accés a l'Hospital La Magdalena des de la Urbanització Tossal 
Gros existix una trapa de clavegueram que està constantment amb aigua, per la qual cosa 
es deduïx que està emboçada. S'aportarà ubicació i fotografia.

2.5. Vocal Gpo. Municipal Socialista.

- La Sra. Escuder exposa la problemàtica dels residus voluminosos depositats al costat dels 
contenidors en la zona centre. Cada vegada hi ha més i es tarden a arreplegar. Al carrer 
Tosquella,  tram entre Sagrada Família  i  Santa  Bàrbara,  hi  ha diversos  electrodomèstics 
diversos dies al costat dels contenidors.

També informa un altre punt de deposite d'escombraries en Quadra Borriolench davant de 
Ricardo Peris. 

I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Presidència s'alça la sessió. 

De  tot  això,  s'expedix  la  present  acta  sent  la  mateixa  firmada  electrònicament  per  les 
persones que es relacionen al marge de la primera pàgina del document. 
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